
Zápis z 9. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

3. 9. 2024 v 17 hod. v tenisové klubovně 

 

Přítomni: A. Jarý, T. Kábrt, T. Nosek, P. Špelda, L. Vejrek, R. Brát  

Nepřítomni: J. Kult 

Program 

1. Probíhající stavební práce 
2. Plánované stavební práce 
3. Letní provoz areálu 
4. Provoz haly 
5. Výsledky soutěží družstev 
6. Turnaje jednotlivců 
7. Ostatní 

Závěry 

1. Probíhající stavební práce 

Za plného provozu našeho areálu probíhají v těsném sousedství kurtů práce na rekonstrukci 
parku A. B. Svojsíka. Náš provoz zatím nebyl příliš zasažen – pokud odhlédneme od nekomfortu 
způsobeného hlukem a poletujícím prachem. Největším zásahem bylo dočasné, cca pětidenní 
uzavření hlavního vchodu při betonování odvodňovacího kanálku a hloubení výkopů pro 
odvodňovací trubky a šachtičky a sloup veřejného osvětlení. Umístění a způsob odvodnění 
konzultoval vedoucí odboru rozvoje města p. P. Matyska, stavbyvedoucí p. T. Matyska a předseda 
oddílu. Vchod bude zprovozněn v týdnu konání jednání v. v. 

2. Plánované stavební práce 

Během roku byly se starostou města předjednány dvě velké stavební akce: rekonstrukce kurtů 1-
3 a předláždění chodníku mezi kurty. S oběma pracemi starosta města souhlasil a bude se je 
snažit prosadit do rozpočtu města na rok 2025. Přesnou podobu žádosti přednese předseda 
oddílu na příštím jednání v. v. na konci září. V rámci předláždění budeme žádat také o spravení 
podezdívky kurtů, odvodnění chodníčku a instalaci dřevěné budky na popelnice v místě vstupu 
do areálu. Rekonstrukce kurtů 1-3 pak musí být plánovaná s ohledem na vztyčení přetlakové 
haly. V jejím rámci budeme také žádat o dobetonování základů na halu pro kurt č. 1. 

3. Letní provoz areálu 

Komplikace provozu: Letošní letní provoz mírně komplikoval fakt, že přes tenisový a fotbalový 
areál kvůli uzavřenému parku přecházelo velké množství občanů při svých vycházkách. 
Komplikace způsobovali především cyklisté, kteří zhusta odmítali slézt z kola a jezdili po areálu 
zmateně sem a tam. Po dohodě s městem správci i předseda tento fakt tolerovali.  

Vytíženost: Areál byl v jarních měsících vytížen v odpoledních hodinách absolutně a v letních 
měsících vytížen solidně – většinou byl v odpoledních měsících zaplněn zpoloviny. Nadále se 



osvědčuje rezervační systém. Předseda ještě zakoupí pro potřeby správce nějaký levnější tablet, 
který zajistí lepší spojení správce s aktuálními rezervacemi. Během léta se navíc v areálu konala 
dvě dětská soustředění o celkovém počtu 73 dětí. 

Údržba: Antuka na dosypávání během sezony stačila, na další rok ovšem musíme objednat 
novou, a to jak sypanou, tak v bagovém balení. K údržbě trysek v závlahovém zařízení se 
předseda vzhledem k vytíženosti nedostal (je třeba vyměnit cca 4 trysky). Nově zakoupená tryska 
k předkropení kurtů 1-3 se osvědčila jako levné a funkční zařízení. Správce trápí padající jehličí 
na kurtu č. 7 a listí a jehnědy na kurtu č. 1. O skácení borovice a smrků u vchodu jsme žádali, ale 
žádost nám byla zamítnuta z důvodu architektonického návrhu rekonstrukce parku a žádosti o 
dotaci na tuto rekonstrukci. Žádost o skácení břízy (na pozemku města) podá předseda během 
podzimu. Nové sprchy se osvědčily a v příštím roce zažádá tenisový oddíl o jejich úpravu i 
v ženské části. V. v. vyjádřil nespokojenost s provedením obkladů (3 dlaždice jsou porušené), 
nápravu zajistí předseda. Správcování se daří pokrývat za prostřednictvím trojice Bařtipán, 
Frýbová, Zelený, popř. brigádníky. V. v. se shodnul, že pokud někdo chce jít za bar, měl by si 
dovolit u správce. V. v. se dohodl, že místo 30l sudů bude předseda objednávat 15l sudy. Jejich 
vyšší cenu kompenzuje vyšší prodejní cenou: 35 Kč za 0,5 l 11° piva a 32 Kč za 0,5 l 10° piva. V. v. 
odmítl cenovou nabídku za pravidelný jednoroční servis výsuvných dveří ve skladu kvůli vysoké 
částce. Servis má předseda domluvit s hrajícím členem Karlem Erbrem. V. v. bude rušit odkladné 
místo za klubovnou. V. v. se shodl, že libovolný materiál si mohou členové zdarma odnést. 

Administrativa: Klub má k dnešnímu dni 65 dospělých členů a 101 členů mladších 18 let. 
Trénovaných hráčů je v současnosti 116. Z toho vyplývá velké množství administrativní agendy a 
předseda proto požádal v. v. o umožnění spolupráce s D. Drtinovou i přes zimu. Předsedovi se 
tak uvolní ruce pro zkvalitňování provozu. V. v. s nabídkou souhlasil a souhlasil také 
s nakoupením oddílového notebooku v cenové relaci do 13 tis. Kč.  

Předseda pozval členy výboru na 8. ročník memoriálu M. Wolfa, který se uskuteční 28. září. V. v. 
souhlasil, že večer uspořádá oddíl posezení. 

4. Provoz haly 

Přetlaková hala bude provozována ve stejném provozním i cenovém režimu jako vloni. Předseda 
zajistí revize nutné k provozu haly. Hala bude postavena v pátek 11. října. Brigádnické síly zajistí 
předseda.  

V. v. souhlasil na základě cenové nabídky dodavatelské firmy se žádostí na město o instalaci 
větrací zpětné klapky do nouzových dveří (celková cena cca 50 tis. Kč vč. DPH). Na základě 
cenové nabídky (16 ks LED zářivek 75 tis. Kč, 24 LED zářivek 135 tis. Kč) na posílení světla v hale 
se v. v. rozhodl, že upřednostní vlastní průzkum trhu a na jeho základě se rozhodne, o jakou 
částku bude žádat město v příštím roce. V. v. udělil výjimku J. Bílému k využití dopoledního 
režimu i v jeho individuálních trénincích od 14 do 15 hod. 

5. Výsledky soutěží družstev 

Výsledky družstev:  



Dospělí A (krajský přebor): 7. místo a sestup do krajské 1. třídy 
Dospělí B (krajská 2. třída): 2. místo 
Dospělí C (krajská 2. třída): 6. místo 
Veteráni (okr. přebor nad 55 let): 1. místo 
Dorost A (krajský přebor): 4. místo 
Dorost B (krajská 1. třída): 1. místo a postup do přeboru 
Dorost C (krajská 1. třída): 4. místo 
Starší žáci A (krajský přebor): 5. místo  
Starší žáci B (krajská 1. třída): 1. místo a postup do přeboru 
Mladší žáci A (krajský přebor): 2. místo 
Mladší žáci B (krajská 1. třída): 4. místo 
Babytenis (krajská soutěž): 5. místo 

Předseda vyjádřil spokojenost s výsledky mládežnických družstev, u nichž se naplno projevuje 
možnost kvalitně trénovat i přes zimu: dva ze tří B-týmů v krajských 1. třídách (starší žáci a 
dorost) postoupili do přeborů, kde doplní A-týmy. Velkým zklamáním byly ale výsledky 
dospělých, kteří sestoupili z krajského přeboru, a to i přes posílení týmu o Petra Makrlíka. V. v. 
vyjádřil spokojenost s jeho výkony a profesionalitou, ale hrubou nespokojenost s ostatními členy 
A družstva. V. v. se rozhodl o omlazení dospělého A družstva, další ročník označil jako zkušební a 
do základní sestavy postaví dvojici Fučík-Teichman. 

6. Turnaje jednotlivců 

Během roku se v areálu konaly 2 turnaje jednotlivců: turnaj kat. C ČTS mužů (21 hráčů, vítěz 
Martin Fiala, Lokomotiva Trutnov) a pouťový turnaj ve dvouhrách (15 hráčů, vítěz Jonáš Bílý). 
S průběhem obou turnajů vyjádřil v. v. spokojenost. Mládežnické turnaje se kvůli nízkému počtu 
přihlášených hráčů neuskutečnily.  

7. Ostatní 

V. v. vyjádřil podivení nad tím, že si naši závodní hráči všech kategorií nechodí hrát mezi sebou. 
Situaci se pokusí změnit klubový žebříček a podněcování ke hře v žebříčku dospělém.  

Další jednání v. v. se uskuteční v týdnu od 23. do 27. 9. 

 

Zapsal: T. Kábrt  

 


